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Paulo Fonseca pojawił się wczoraj na konferencji prasowej przed

jutrzejszym spotkaniem z Juventusem. Trener odpowiedział na wiele pytań

związanych z pojedyncznymi piłkarzami.

Pojedynek trzeciego z czwartym zespołem. Jeśli chodzi o wartość, czego

więcej ma Juventus, a czego więcej ma Roma?

- Nie lubię dokonywać takich ocen, to dwa różne zespoły. Juve jest bardzo silnym

zespołem, z wielkim trenerem. Są innym zespołem w porównaniu do początku

sezonu, bardziej intensywnym i dynamicznym, z wielkimi indywidualnościami. Roma

ma zaufanie do własnych umiejętności.

Jak idzie wam z Dzeko? Jak trenował? Cristante będzie kapitanem?

- Nie mam nic więcej do powiedzenia niż to co powiedział Tiago Pinto.

Rozmawialiśmy, Dzeko dobrze trenował, ale to Cristante będzie kapitanem.

Jutrzejszy dzień może być wyświęceniem dla Mayorala?

- Borja nie potrzebuje następnego meczu. Jest młodym i jakościowym graczem,

który gra dobrze, musi pozostać skoncentrowany by rozegrać dobre spotkanie.

Wyobrażasz siebie na ławce Romy w przyszłym?

- Myślę tylko o tym co  teraz, o jutrzejszym spotkaniu. Ważne jest to, co możemy

zrobić teraz.

Jak zmienia się gra zespołu z takim napastnikiem jak Mayoral? Grupa

wzmocniła się po tym co stało się z Dzeko?

- Grupę wzmacniają wygrane, zachowanie na treningach. To dwaj różni gracze,

Dzeko jest lepszy w pomaganiu w grze, zgrywaniu piłek, w dialogu z zespołem.

Mayoral lepiej wykorzystuje głębię boiska. Posiadają cechy pasujące do naszej gry.

Środek pola z trójką graczy?

- Tak, to może być rozwiązanie.

Mirante jest gotowy? El Shaarawy w dobrej kondycji?

- Mrante będzie z zespołem, ale zagra Pau Lopez. El Shaarawy nie zagra, gdyż

trenował indywidualnie. Musimy doprowadzić do tego by odzyskał kondycję

fizyczną.

Villar posiada potencjał by asystować i zdobywać gole na pozycji

trequartisty?
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- Villar posiada cechy by grać bliżej obrońców i konstruować grę, ale może też grać

wyżej. Może robić obie rzeczy.

Jak się czuje Pedro?

- Zagrał tu wielkie mecze. Teraz jest kontuzjowany, ale czuje się dobrze. Od

przyszłego tygodnia będzie trenował z zespołem.

Brak Smallinga to potwierdzenie Ibaneza w centrum obrony?

- Tak, Ibanez zagra w centrum środka.
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